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1.Zašto se stalo sa izgradnjom zatvorenih tramvajskih stajališta? Konkretno sa izgradnjom 
započetog stajališta na Otoci? 

OBRAZLOŽENJE 
Evidentno je da se i u doba pandemije, uz pridržavanje propisanih mjera, građevinski radovi 
odvijaju i u KS, dok se na započetom stajalištu na Otoci radovi ne odvijaju već mjesec dana. 
To predstavlja problem, jer je zatvoren dio glavne saobraćajnice za skretanje ka Otoci, te to 
otežava saobračaj. Ovo je pogodno vrijeme za gradnju, jer je tramvajski saobračaj več 
mjesec dana u prekidu. Iznenađujuče je zbog toga što je bivša Vlada KS obezbijedila 
sredstva za ovu namjenu, kao i sredstva za rekonstrukciju tramvajske pruge od Marin Dvora 
do  Ilidže.  
Jasno mi je da se u doba pandemije i teške ekonomske situacije od mnogih projekata mora 
odustati, ali se ne treba odustajati od započetih radova i ostaviti gradilište na ulici. Na kraju 
krajeva to su namjenski kreditno obezbijeđena sredstva, koja je ponavljam obezbijedila prošla 
Vlada Kantona Sarajevo.  
Očito je da će građani KS još dugo čekati na tramvajsku prugu Ilidža-Hrasnica i na 
rekonstrukciju tramvajske mreže. Da li je nova Vlada spremna suočiti se sa ovim 
problemima? 
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